

Mother's Day Special

05.01 ~ 05.13



Meet the following criteria in a single receipt to receive free gifts

1. Purchase any items from the Outerwear Collection (OC004 - OC048)
2. Min. Requirement \geq SV800[^]
[^]Net payable amount \approx \$720 + Tax



NOT FOR SALE

SA909

Eye Mask (Anniversary Edition)
- Bean Red



NOT FOR SALE

SA910

Wrist Band (Anniversary Edition)
- White

Total gift value

\$91.80

Nefful USA

18563 Gale Avenue, City of Industry, CA 91748

 (626) 839-6657  info@neffulusa.com  neffulusa.com



Terms & Conditions

- Promotion period is valid from 05.01.2024 till 05.13.2024, applicable to walk-in purchase, e-mail and fax orders only.
- The qualifying requirement in this promotion is based on USA sales volume in a single receipt. The abovementioned "Net Payable Amount" is only for reference.
- Qualified purchase is entitled to redeem 1 set of the stipulated gift(s) stated above, not valid in conjunction with other ongoing promotions, and payment with product vouchers are also not applicable, unless stated otherwise.
- Amendments on orders or combining orders are not allowed after payment has been made.
- Exchanges are allowed for size and color only. If only one color or size left for the item, exchanges will not be accepted. The total amount and sales volume of exchanged products shall be equivalent or more than the returned products.
- Products exchange is not allowed for free gift items; strictly while stocks last. Nefful USA reserves the right to change or substitute the items of similar value if the original product runs out of stock.
- In the event of termination of distributorship, all gifts received must be returned.
- Nefful USA reserves the right to change the terms and conditions without prior notice.

母親節 獨家獻禮

05.01 ~ 05.13



單張發票符合以下條件者，即可領取一份贈品

1. 購買任何外出服系列商品 (OC004 - OC048)
2. 業績標準 \geq SV800[^]
[^]應付金額 \approx \$720 + 稅



非賣品

SA909

眼罩(週年慶紀念版)

- 豆沙紅

非賣品

SA910

護腕(週年慶紀念版)

- 白色

總價值達

\$91.80

Nefful USA

18563 Gale Avenue, City of Industry, CA 91748

☎ (626) 839-6657 ✉ info@neffulusa.com 🌐 neffulusa.com

N50
CO-CREATING 50 YEARS
SINCE 1973

NEFFUL
INTERNATIONAL

條件與規則

- i. 此特惠活動期間為05.01.2024至05.13.2024，適用於現場、郵件及傳真下單。
- ii. 此活動標準係以單張發票合計之美國業績為標準，以上所註之「應付金額」為約略估算之參考金額。
- iii. 本活動單張發票業績僅限兌換一份贈品，恕不與其他活動合併計算，亦不受理商品抵用券，除非另做聲明。
- iv. 所有訂單付款完成後，恕不得更改或合併訂單。
- v. 如需換貨，僅限兌換同品項之不同顏色或尺寸；如遇商品僅剩單一顏色或尺寸，則恕不接受換貨。更換之商品總金額及業績需相等或大於原商品之總金額及業績。
- vi. 贈品恕不接受退換貨，若贈品送罄，美國妮芙露保留以等值商品替代之權利。
- vii. 解約退貨時，須將贈品退還公司。
- viii. 美國妮芙露保留更改活動內容之權利。